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U S N E S E N Í 
č.86/14 

ze schůze  
Rady města Nový Knín 

19. 5. 2014 
 

Usnesení č. 1-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  program schůze rady města dne 
19. 5. 2014. 
 

Usnesení č. 2-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

v y p i s u j e  výběrové řízení na obsazení po-
zice referenta Stavebního úřadu Městského úřa-
du v Novém Kníně. 
 

Usnesení č. 3-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

n e s c h v a l u j e  koncert v červnu 2013 
z důvodu úsporných opatření v rámci rozpočtu 
Města Nový Knín. 
 

Usnesení č. 4-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

b e r e  n a  v ě d o m í  oznámení o schválení 
dotace z rozpočtu Středočeského kraje v rámci 
Středočeského Fondu životního prostředí a ze-
mědělství ve výši 5. 690.211,- Kč na vodovodní 
přivaděč ze Záborné Lhoty do vodojemu v No-
vém Kníně. 
 

Usnesení č. 5-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

b e r e  n a  v ě d o m í  žádost paní Dany Pa-
tetlové o přidělení bytu v Novém Kníně. 
 

Usnesení č. 6-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  žádost pana Kopeckého o ná-
jem náměstí Jiřího z Poděbrad na umístění pou-
ťových atrakcí při pouti 2015. 
 

Usnesení č. 7-86/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  rozpočtové opatření č. 4/2014. 
 
 Ing. Tomáš Havlíček       PaedDr. Miloš Petřík 
      starosta města                   místostarosta  
 

V Novém Kníně dne  19. 5. 2014 
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Zprávy ze zasedání  
městské rady 

V úterý  15. července 2014 
od 12.30 do 14.30 hodin  

bude na MěÚ v Novém Kníně  
pracovnice  

Vodohospodářské společnosti  
Dobříš  

uzavírat smlouvy  
o vypouštění splaškových vod  

do veřejné kanalizace. 

Provoz   
v městské knihovně 

Po celou dobu prázdnin je výpůjčním dnem 
P o n d ě l í   9.00 – 16.00 hod. 

Krásné léto přeje čtenářům  
pracovnice knihovny.   /mk/ 

Město Nový Knín děkuje občanům Kozích 
Hor za krásnou opravu pomníku obětem I. a II. 
světové války na Kozích Horách. 

Na opravě se podíleli: 

Pavel Trefný  
    – mistr kamenický 

Josef Trefný 

Vlastimil Drobný 

Ludvík Krejčí 

Pavel Smělý 

Poděkování 



 

Město Nový Knín, zastoupené starostou měs-
ta, vyhlašuje v souladu s ustanovením zákona 
č.312/2002 Sb., o úřednících územních samo-
správných celků a o změně některých zákonů ve 
znění pozdějších předpisů, výběrové řízení na 
obsazení pracovního místa referent stavební-
ho úřadu:  
-  místo výkonu práce: Nový Knín 
-  pracovní poměr na dobu neurčitou, pracovní 

úvazek 40 hod. týdně 
-  předpokládaný termín nástupu 1. 12. 2014 
-  platové zařazení dle zákona 262/2006 Sb. ve 

znění pozdějších předpisů a nařízení vlády 
č.564/2006 Sb., ve znění pozdějších předpisů  
             

Předpoklady stanovené dle § 4 zákona 
č.312/2002 Sb., 

-  státní občan České republiky, popř. cizí státní 
občan s trvalým pobytem v ČR, nutnost ovlá-
dání českého jazyka 

-  věk minimálně 18 let 
-  způsobilost k právním úkonům 
-  bezúhonnost  

 

Požadavky  
-  vysokoškolské vzdělání v magisterském nebo 

bakalářském studijním programu ve studij-
ním oboru stavebního, architektonického 

nebo právnického směru 
-  nebo vyšší odborné vzdělání v oboru staveb-

nictví 
-  nebo střední vzdělání s maturitní zkouškou 

v oboru stavebnictví 
-  praxe ve státní správě a znalost správního 
řádu vítána 

-  samostatnost, flexibilita, odpovědnost, komu-
nikativní a organizační schopnosti 

-  znalost práce s PC 
-  řidičský průkaz skupiny B 

 
Uchazeči předloží písemnou přihlášku, která 
musí obsahovat: 
-  jméno, příjmení, titul 
-  datum a místo narození 
-  státní příslušnost 
-  místo trvalého pobytu 
-  adresa pro zasílání písemností, pokud není 

shodná s místem trvalého pobytu 
-  číslo občanského průkazu (číslo dokladu po-

volení k pobytu, pokud jde o cizího státního 
příslušníka) 

-  kontaktní telefon, e – mail  
-  datum a podpis uchazeče 

 
K přihlášce uchazeč připojí: 

-  strukturovaný životopis, ve kterém budou 
uvedeny údaje o dosavadních zaměstnáních a 
odborných znalostech a dovednostech 

-  výpis z evidence Rejstříku trestů ne starší než 
3 měsíce, u cizích státních příslušníků též 
obdobný doklad osvědčující bezúhonnost, 
vydaný domovským státem (pokud takový 
doklad domovský stát nevydává, doloží se 
bezúhonnost čestným prohlášením) 

-  ověřená kopie dokladu o nejvyšším dosaže-
ném vzdělání 
 

Místo, způsob lhůta podání přihlášky: 
Přihlášku s označením VÝBĚROVÉ ŘÍZE-

NÍ – REFERENT SÚ na obálce doručí zájem-
ce na Městský úřad v Novém Kníně, nám. Jiřího 
z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín poštou nebo 
osobně na podatelnu nejpozději 30. 7. 2014 do 
16.00 hod. 

Vyhlašovatel si vyhrazuje právo zrušit toto 
výběrové řízení kdykoliv bez udání důvodu. 

V Novém Kníně dne 20. 5. 2014 

                                      Ing. Tomáš Havlíček  
                                           starosta města 

Oznámení o vyhlášení  výběrového řízení  

NOVĚ OTEVŘENO 
 

SEKÁČ „MÍŠA“ 
 

V kadeřnictví „Štěpánka“ 
 Nový Knín,  

nám. J. z Poděbrad 403 
 

Po - Pá  9.00  -  16.30 hod. 
So -  Ne  9.00  -  15.00 hod. 

 
Michaela Malá,  
tel.: 733 105 811 
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Poděkování 

 

 
 
 
 

V prvním prázdninovém měsíci    
slaví své významné narozeniny 

 paní  Anna Malčánková 

a paní Věra Čermáková 

Dalším oslavencem je  

 pan  Josef Černý 

Slaví také  

paní  Milena Semerádová 

a paní  Eliška Brejchová 

Kulaté jubileum oslaví  

paní  Marie Marková 

a pan Antonín Fon 

Všem přejeme spoustu zdraví  
a radosti do dalších let. 

J u b i l a n t é  
m ì s í c e  č e r v e n c e  

/měú/ 

Děkujeme všem přátelům a známým, 
kteří se přišli rozloučit dne 26. 5. 2014  
s mým manželem  

Václavem Albrechtem. 
Děkujeme za květinové dary a projevy 

soustrasti. 
manželka Ivana Albrechtová,  

dcera Jana a bratr Daniel 

Zvláštní poděkování 
Děkuji touto cestou všem pečovatel-

kám z Farní charity Starý Knín, které 
mi pomáhaly s péčí o mého manžela 
Václava Albrechta. 

manželka Ivana Albrechtová 

Děkuji za celou naši rodinu všem přá-
telům, známým a také dobrovolným 
hasičům, kteří se přišli naposledy roz-
loučit  5.6.2014 s mým manželem  

Josefem Řehákem.  
Děkuji také za květinové dary.  

Manželka Jana, syn Petr s rodinou a 
dcera Hanka s rodinou. 

Děkuji všem, kteří se podíleli na orga-
nizaci dětského dne v Oplocence, jen 
tak dál. 

Děkuji touto cestou panu starostovi Tomáši 
Havlíčkovi a Zastupitelstvu města Nový 
Knín za jejich blahopřání k mým narozeni-
nám. 

        Božena Chmelíková 

Děkuji touto cestou všem souse-
dům z ulice Na Vyšehradě, zvláště 
pak panu Zdeňku Doušovi, za po-
moc při odchytu papoušků. Moc si 
této pomoci vážím a jsem šťastná 
za to, že v mém okolí žijí takoví 
skvělí lidé. Moc všem děkuje, 

         Iveta Červená s rodinou 
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Dne 31.5.2014 se konal v Sudovicích Dětský den. Na návsi se sešlo kolem 50-ti dětí. 
Děti plnily různé soutěže, za které dostaly spoustu odměn. Za skok v pytli si každý vy-
bojoval čokoládovou medaili. Na závěr hezkého odpoledne si děti opekly špekáčky. Vel-
ký dík patří všem, kteří dětský den pořádali, ale hlavně našim stálým sponzorům firmě 
Relma, pekárně U Oulehlů a panu starostovi Nového Knína.  

                                                                                        /občané Sudovic/ 

Dětský den v Sudovicích 



 

LÉTO 2014 Dobříšsko, Novoknínsko, Střední Povltaví  
 

Výběr TOP akcí na léto  
11. 7. koncert Lucie Bílé, Letní kino Nový Knín, www.kinoknin.cz  
11. 7. Koncert kapely kapela GARAGE & Tony Ducháček., Davle, www.obecdavle.cz  
12. 7. Dobříšské regionální trhy, www.mestodobris.cz  
19. 7. Novoknínský triatlon, Nový Knín, nktriatlon.cz/  
25. – 26. 7. Summer fest Dobříš, KD Dobříš, www.kddobris.cz  
31. 7. koncert skupiny NO NAME, Letní kino Nový Knín, www.kinoknin.cz  
  2. 8. Rybí hody, Zámek Dobříš, www.zamekdobris.cz  
  2. 8. Dračí lodě Štěchovice, vltavanstechovice.webnode.cz  
  9. 8. 50. let Sokol Rosovice, hřiště Rosovice, www.rosovice-obec  
  9. 8. Dobříšské regionální trhy, www.mestodobris.cz  
16. 8. Pouťová soutěž v požárním útoku Stará Huť, hřiště Stará Huť, www.starahut.eu  
16. 8. Cyklo-Market Day by Night, Dobříš, www.vlaska.cz  
17. 8. Michal na hraní, Letní kino Nový Knín, www.kouzelnaskolka.cz  
29. 8. Koncert kapely Brutus, Davle, www.obecdavle.cz 
30. 8. Buš – muž (triatlon), Buš, www.obecbus.cz  
  6. 9. Brdmanův pařez – Kola Beran, SK Vlaška, www.vlaska.cz  
  8. – 12. 9. 150 let knihovny Dobříš, Městská knihovna Dobříš www.knihovnadobris.cz  
13. 9. Dobříšské regionální trhy, www.mestodobris.cz  
13. 9. Svatováclavská slavnost, Zámek Dobříš, www.zamekdobris.cz  
20. 9. Sorex Brdský terénní 1/2maraton, Dobříš, www.vlaska.cz  
20. 9. Posvícení Buš, www.obecbus.cz  
20. 9. Svátek barevného listí, Památník Karla Čapka Strž, www.capek-karel-pamatnik.cz  
27. 9. Dračí Lodě Nová Živohošť, Nová Živohošť, www.zivohost-kebule.cz/draci-lode/index.html 

TURISTICKÉ  NOVINKY  

Letní měsíc je ve znamení prázdnin a dovole-
ných. Všem dětem, rodičům, učitelům přeji, aby 
v tomto čase si odpočinuli a načerpali novou 
sílu a inspiraci. Vítám v naší farnosti „letní hos-
ty“, kteří tvoří nezanedbatelnou část návštěvní-
ků našich kostelů. Ať se jim u nás líbí. 

V červenci jsou bohoslužby u nás 
v obvyklém pořádku - tedy: 

úterý      18.00 Nový Knín 
středa       8.00 Nový Knín 
čtvrtek   16.45 Borotice 
pátek      18.00 Nový Knín  
sobota    18.00 Nový Knín 
neděle      8.30 Borotice 
               10.30 Starý Knín 
               15.00 Živohošť 

První sobotu v měsíci 5.7. bude také mše sva-
tá v 15. 00 ve Velké Hraštici. Naši sousedé nás 
zvou na pouť na Skalku U Mníšku pod Brdy. 
Mše svatá tam bude 19.července v 10.00 hod. 
Celý den je tam bohatý program, ze kterého si 

snad každý vybere. Další pozvání je na méně 
známé poutní mariánské místo Maková u Pří-
brami. Hlavní bohoslužba je tam v neděli 20.7. 
v 10. 00 hod.  

V neděli 22.6. jsme četli pastýřský list pana 
kardinála Dominika Duky - týká se připomínky 
100 let od vypuknutí 1. světové války. Právě 
v těchto dnech prožívali naši předkové krušné 
chvíle. Buďme vděčni za to, že můžeme proží-
vat život v míru a že hrůzy války patří v naší 
zemi minulosti. Na území naší farnosti vzniklo 
mnoho památníků, které připomínají padlé vojá-
ky z našich obcí. Některé obce se o tato pietní 
místa příkladně starají, v jiných obcích je tomu 
naopak! I to je určitá vizitka našeho vtahu 
k minulosti a našim předkům. Rád bych po 
prázdninách uspořádal bohoslužbu za padlé vo-
jáky z našich obcí v obou světových válkách. 

                   Přeji všem pokojné léto. 
             Žehná P.Josef Andrejčák O.Cr. 

Červenec ve farnosti 
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Kdo často navštěvuje novoknínský městský web, tu změnu jistě zaznamenal – jeho vizáž se po 
delší době viditelně změnila. Jenže: změnila se jen vizáž, nebo i něco jiného? A jak to dopadlo? 

Začněme tedy výtvarným řešením. Nevím, jak ostatním, ale mně připadá atraktivnější než pře-
dešlé. Jenže to může být způsobeno i tím, že dosavadní vzhled webu se mi už drobet okoukal. 

Rozvržení je podobné jako u webu dosavadního (a u řady dalších městských a obecních webů) – 
pravidelní návštěvníci aspoň nebudou bloudit a ani pro ty, kdo na něj zavítali poprvé, není orienta-
ce příliš složitá. Ono to ale není příliš překvapivé – nová podoba webu běží v prostředí redakčního 
systému1 Vismo firmy Webhouse, stejně jako ta předchozí. Jen verze je jiná; aspoň podle usnesení 
městské rady byla nedávno schválena smlouva o užívání zmíněného redakčního systému. 

Pod záhlavím je prostor webu rozdělen do tří sloupců. 
V levém – nejužším – se nachází menu, které lze kliknutím na příslušné tlačítko rozbalit 

(zobrazí se všechny jeho položky) či sbalit (pak se zobrazí jen položky nejvyšší úrovně). To se 
proti předchozí verzi co do funkčnosti příliš nezměnilo, aspoň já na žádnou výraznou změnu 
v tomto směru zatím nepřišel. 

V horní části prostředního sloupce se – stejně jako dosud – nachází rubrika Aktuálně, v níž lze 
opravdu najít stručná aktuální sdělení; v době psaní této recenze šlo o podpisování smluv o užívání 
splaškové kanalizace a o provozu letního kina během sezóny. Tato sdělení žel nemají své URL 
adresy2, nýbrž jsou dostupné pouze v rámci hlavní strany webu. Až tedy přestanou být aktuální, 
zřejmě nebudou přesunuta do archívu, nýbrž zmizí bez náhrady. Podobně jako na webu již dávno 
nenajdeme zprávu, že byla podepsána smlouva s tehdejším Svazkem obcí Ledrenského údolí 
(později sloučeným do obce Ledro), která v roce 2008 poměrně dlouho „trůnila“ na úvodní stránce 
městského webu (naštěstí tam zůstaly dokumenty s ní souvisící, totiž text samotné smlouvy a ně-
kolik fotografií). 

Níže pak jsou odkazy na nejnovější dokumenty na webu uložené. Vybrat si můžeme (a to je 
novinka) mezi dvěma záložkami – mezi nejnovějšími dokumenty, tj. těmi, které byly na web vlo-
ženy nejnověji, a rubrikou "Vybrali jsme", kde se nacházejí dokumenty, které takto označila redak-
ce webu. Tyto dokumenty už své URL adresy mají, takže pokud se potřebujeme podívat na někte-
rý ze starších dokumentů, které již „odrolovaly“ mimo úvodní stránku, stačí kliknout na odkaz 
Všechny dokumenty pod seznamem a poté lze opravdu listovat v seznamu dokumentů za celou 
historii webu. Myslím, že v této věci se funkčnost a přehlednost webu zlepšila. 

V pravém sloupci se pak nacházejí kontakty na vedení města (adresa městského úřadu, jakož i ta 
hlavní e-mailová, pod ní pak odkaz na podrobný kontakt, v němž najdeme další kontaktní údaje, 
například číslo datové schránky), pod ním pak nalezneme kalendář akcí. I pod ním je odkaz na 
další akce, které už „odrolovaly“. Což, pokud se dobře pamatuji, v původní verzi nebylo. 

Ze starého webu byly převzaty i dosavadní dříve uveřejněné dokumenty. Zčásti se podařilo za-
chovat jejich původní adresy, zčásti nikoliv – zatímco Valentovy Paměti jsem našel na téže adrese 
jako doposud, v případě Koreného Historie osídlení Knínska to neplatilo. Ale to lze při výrazněj-
ších změnách webu pochopit. 

Abychom však jen nechválili: některé věci bude potřeba ještě dodělat. Především asi bude po-
třeba doplnit některé dokumenty, které by na webu být měly a nejsou – aspoň ne tam, kde by je 
běžný návštěvník očekával. Mám na mysli zejména usnesení městského zastupitelstva a rady, kte-
rá v rubrice, kam patří, končí už kdesi v roce 2012. Pravdou je, že obojí je pravidelně zveřejňová-
no v Novoknínském zpravodaji a ten se na webu nachází také (dokonce má svou vlastní rubriku 
v menu na levé straně webu), takže kdo o tom ví, je může najít tam. Přesto však by bylo vhodné 
tuto mezeru zacelit – návštěvník webu „odjinud“ samozřejmě nemusí být s touto skutečností se-
známen – a pak pochopitelně nic nenajde. A je na okraj dodejme, že některá (byť zdaleka ne 
všechna) města na svých webech zveřejňují nejen usnesení, ale i zápisy ze zasedání zastupitelstva3. 

Ani po aktualizaci redakčního systému jsem na webu nenašel diskusní fórum, které bylo v mi-

Tak nám předělali web... 



 

nulosti odstraněno údajně kvůli nedostatečné protispamové4 ochraně. Je otázkou, zda se jedná 
o opomenutí, či firma, která dodala redakční systém, svůj boj se spamem nadále prohrává. 

A ještě jedna „technická“ poznámka na závěr: na městském webu stále postrádám přítomnost 
RSS/Atom5 zdroje. Přitom firma Webhouse, která systém Vismo vyvíjí, se na svém webu http://
www.vismo.cz chlubí, že kanál RSS jako doplňkový modul nabízí. Faktem ale je, že na webu žád-
né z okolních obcí jsem odkaz na RSS/Atom kanál nenalezl – vlastně ani na žádném mně známém 
webu, který by byl řízen redakčním systémem Vismo6. Nejbližší obcí, kde jsem možnost odběru 
RSS kanálu nalezl, byly Slapy7, ale jejich web je provozován pod jiným redakčním systémem. 

Přitom jde o mnohostranně šikovnou vychytávku, která uživatelům Internetu výrazně usnadňuje 
přístup k novinkám webového obsahu. Díky ní jsou například z mého blogu dostupné odkazy na 
nejnovější dokumenty z webu fotbalového SK Nový Knín nebo Ústavu termomechaniky, aniž 
bych je musel pravidelně aktualizovat ručně. K odběru RSS/Atom zdroje se může kdokoliv poměr-
ně jednoduše přihlásit a pak si jednoduše novinky z webu přečíst ve své RSS čtečce.8 V každém 
případě jsem přesvědčen, že případné použití tohoto prostředku by mohlo posloužit k pravidelné-
mu informování občanů (aspoň těch s přístupem k Internetu) o dění ve městě lépe a levněji než 
nedávný neúspěšný pokus o zprovoznění městského informačního SMS kanálu. 

  Miloš Hlávka 
 
 

1) Redakční systém, často nazývaný též publikační systém, případně systém pro správu obsahu, je software, 
mající na starosti správu dokumentů, v současnosti nejčastěji webového obsahu. Umožňuje mimo jiné práci 
na obsahu webu bez nutnosti znalosti kódu HTML, usnadňuje spolupráci více osob na tvorbě webu (přitom 
různí uživatelé mohou mít různou úroveň přístupových práv), často umožňuje vkládat komentáře čtenářů 
pod jednotlivé články na webu (pokud to administrátor webu nezakáže) apod. Asi nejrozšířenějšími webo-
vými redakčními systémy jsou Drupal, Joomla! a WordPress, k jejichž popularitě přispěly jejich svobodné 
licence (uvedené systémy jsou k dispozici zdarma a programátorsky zdatnější uživatel si je může podle 
potřeby upravit). 

2) URL (Uniform Resource Locator = Jednotná adresa zdroje) je řetězec znaků, který slouží k přesnému popi-
su umístění informace na Internetu. Podrobnější informace lze nalézt například ve Wikipedii na URL adrese 
http://cs.wikipedia.org/wiki/Uniform_Resource_Locator. 

3) Příkladem v tomto může být Jistebnice na Táborsku – například zápis ze zasedání z 20. února 2014 lze 
nalézt na adrese http://jistebnice.cz/VismoOnline_ActionScripts/File.ashx?id_org=6117&id_doku-
menty=111035, usnesení z téhož zasedání na adrese http://jistebnice.cz/VismoOnline_ActionScripts/File.
ashx?id_org=6117&id_dokumenty=111033. Na druhé straně jsem na jistebnickém webu nenašel usnesení 
městské rady. 

4) Spam je nevyžádané reklamní sdělení hromadně šířené po Internetu. Původně šlo o nevyžádané reklamní e-
maily, později začaly být „zamořovány“ i další způsoby internetové komunikace, například příspěvky do 
diskusních fór. 

5) RSS je skupina XML formátů, které umožňují uživatelům sbírat a číst novinky z webových stránek. Jeho 
použití je vhodné zejména pro stránky, jejichž obsah se často mění, například zpravodajské servery. Ná-
stupnický standard Atom (celým názvem Atom syndication format) některé vlastnosti RSS dále rozvíjí a je 
přehlednější než původní RSS. Podrobnější popisy lze najít například na adresách http://cs.wikipedia.org/
wiki/RSS a http://cs.wikipedia.org/wiki/Atom_%28standard%29. Další informace lze též nalézt například 
na adrese http://www.root.cz/clanky/vse-podstatne-o-rss/. 

6) Jeden web vytvořený v systému Vismo a obsahující RSS kanály jsem nakonec přece jen našel – jedná se o 
web Frenštátu pod Radhoštěm (http://www.mufrenstat.cz/rss-kanaly/d-198877/p1=42866). 

7) Jeho adresa je http://www.slapynadvltavou.cz/. Dokonce si lze zvolit mezi RSS kanálem celého webu nebo 
jen úřední desky. Návod, jak s RSS kanály pracovat, lze najít na adrese http://www.slapynadvltavou.cz/
bleskove-zpravy/aktuality-ou-slapy/1268-slapy-a-rss-kanaly. 

8) RSS čtečkou může být samostatný počítačový program nebo – a to možná ještě častěji – se může jednat o 
součást jiného obsáhlejšího softwaru. Pokud je RSS čtečka zabudována například v programu pro příjem 
elektronické pošty, je příjem příjem novinek RSS kanálu v podstatě stejně jednoduchý jako četba e-mailů. 
Na první pohled se to nezdá být příliš velkou výhodou – to, zda si člověk přečte novinky ve své RSS/Atom 
čtečce nebo se podívá přímo na příslušnou webovou stránku se zdá být stejné. Pokud je však sledovaných 
webů víc, má uživatel RSS/Atom čtečky novinky ze všech sledovaných pěkně pohromadě – a pak je výho-
da tohoto řešení nesporná. 
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Dne 7. června 2014 byl ukon-
čen finálovým zápasem druhý 
ročník Příbramské florbalové ligy. 
Stejně jako loni jsme se ve finále 
střetli s týmem Ježci Rožmitál a 
vyhráli po velmi dobrém kolektivním výkonu 6:3 a stali se vítězi a obhájci loňského prvenství. Při 
cestě do finále jsme postupně porazili v play-off celky Gymnázium pod Sv.Horou, Panthers Pří-
bram a největšího favorita soutěže tým Mobydicks Příbram. V kanadském bodování máme hned 
několik hráčů v první dvacítce žebříčku a také naši brankáři jsou v popředí statistik.  

Bodové příspěvky všech hráčů za sezonu: 
                Góly  Asistence                                          Góly   Asistence 

David Patetl                 31       63                  Petr Pazderka              11       15 
Vladimír Pejla             67       18                  Tomáš Kadlec             10         5 
Štěpán Chlumecký      42       26                  Pavel Kozohorský         6         5 
Tomáš Kukla               34       27                  Jan Kadlec                     6         3 
David Koza                  32       15                  Matěj Hrabák                3         4 
Josef Buřič                   23       24                  Michal Lomoz (GK)     1         5 
František Kukla           18       21                  Michal Cihelka (GK)    0         1 
Jakub Kozohorský       15       19                  Lukáš Lomoz (GK)       0         1 

 

Brankáři: Michal Lomoz průměr obdržených branek na zápas 2,79. Tímto výsledkem se řadí do 
top 5 brankářů ligy. Michal Cihelka průměr na zápas 3. Lukáš Lomoz průměr 3,43. 

 

Tímto bychom chtěli poděkovat všem našim fanouškům za obrovskou dlouhodobou podporu, 
starostovi a Městu Nový Knín za finanční příspěvek na naši činnost, řediteli školy za možnost tré-
novat v tělocvičně a v neposlední řadě p.Miloši Brejchovi a celému personálu restaurace Na Me-
rendě, kde proběhla oslava vítězství. 

V měsíci září začne již třetí ročník PFL, kde opět chceme hrát důstojnou roli a utkat se o nejvyš-
ší příčky.  

Kentauři 
 
 
 

 Kentauři NK vítězem  
2.ročníku PFL a obhájci titulu 

Horní řada zleva: T. Kadlec, Š. 
Chlumecký, J. Kadlec, M. 
Hrabák, V. Pejla, J. Kozohor-
ský, D. Koza, J. Buřič.. 

Dolní řada zleva: P. Pazderka, 
D. Patetl, F. Kukla, P. Kozo-
horský, T. Kukla, 

Ležící: M. Lomoz, L. Lomoz. 
Chybějící: Michal Cihelka  



 

Milí sousedé, červen byl měsíc plný událostí, naše děti si užily vydařenou 
oslavu Dětského dne, zúčastnily se tradičního přátelského fotbalového turnaje, Rybářských závodů, 
ve škole o besídce předvedly pod vedením učitelek ZŠ a MŠ Mokrovraty svým blízkým, co se nauči-
ly, a nyní se již užívají zasloužených prázdnin. Přejeme Vám krásné a pohodové letní dny a - pokud se 
na ni chystáte - pak také hezkou dovolenou. 

Usnesení ze Zápisu č. 3/2014 
z  jednání Zastupitelstva obce Mokrovraty  

konaného dne 11. 6. 2014 v zasedací místnos-
ti Obecního úřadu v Mokrovratech 92 

 

Usnesení č. 3-01/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty 

v o l í  zapisovatelku JUDr. Veroniku Kučíko-
vou a jako ověřovatele zápisu paní Ivanu Berg-
mannovou a pana Karla Kaláta. 

Výsledek hlasování:   
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-02/2014  
Zastupitelstvo obce Mokrovraty 

s c h v a l u j e program jednání zastupitelstva 
obce dne 11. 6. 2014 takto: 
Návrh programu:   
1) Účetní závěrka MŠ a ZŠ Mokrovraty za rok 

2013  
2) Rozpočtové opatření č. 2/2014 
3) Stanovení počtu členů ZO na volební období 

2014 – 2018 
4) Smlouva o dílo  –  práce a dodávka pro ak-

ci „Dětské a sportovní hřiště Mokrovraty“ 
5) Příkazní smlouva – TDI na stavbě Mokro-

vraty ČOV 1000 EO 
6) Smlouva o zřízení věcného břemene na po-

zemku parc. č. 146/9 v obci a k.ú. Mokrovra-
ty 

Výsledek hlasování:   
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-03/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty 

s c h v a l u j e účetní závěrku MŠ a ZŠ  Mokro-

vraty za rok 2013. 
Výsledek hlasování:   

Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-04/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty 

s c h v a l u j e rozpočtové opatření č. 2/2014. 
Výsledek hlasování:   

Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-05/2014 
Zastupitelstvo obce  Mokrovraty  

s t a n o v i l o  pro volební období 2014 – 2018 
počet členů zastupitelstva obce na 9 členů. 

Výsledek hlasování:   
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-06/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty  

s c h v a l u j e Smlouvu o dílo na práce a do-
dávky pro akci: „Výroba, dodávka a instalace 
prvků dětského a sportovního hřiště – Obec 
Mokrovraty“ mezi firmou FLORA SERVIS s.r.
o. a Obcí Mokrovraty. 

Výsledek hlasování: 
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-07/2014 
Zastupitelstvo obce  Mokrovraty  

s c h v a l u j e  Příkazní smlouvu - investorská 
inženýrská činnost ve výstavbě – technický do-
zor investora v průběhu realizace stavby ČOV 
1000 EO Mokrovraty mezi Ing. Miroslavem 
Běhounem a Obcí Mokrovraty.  

Zprávy z obce 

 

  

če r v e n   2 0 1 4  

Mì s í č n í k  p r o  M o k r o v r a t y ,  
 P o u š t ì  a  o k o l í 



 

Výsledek hlasování:   
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

Usnesení č. 3-08/2014 
Zastupitelstvo obce  Mokrovraty  

s c h v a l u j e Smlouvu o zřízení věcného bře-
mene (služebnosti) na pozemku parc. č. 146/9 
v obci a k.ú. Mokrovraty mezi p. Miroslavou 
Pecharovou a Obcí Mokrovraty. 

Výsledek hlasování:  
Pro: 7 hlasů    Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 
 

                  Stanislava Ecklová 
                     starostka obce 

Aktuality z naší školy 
Naše mokrovratská základní škola je malo-

třídní základní školou, což znamená, že jedna 
třída školy může být tvořena více jednotlivými 
ročníky, u nás jsou zpravidla spojeny 1. a 2. 
ročník do jedné třídy a 3., 4. a 5. ročník rovněž 
do jedné třídy. Průměrný počet žáků ve třídě se 
pohybuje kolem 10 dětí.   

 

Malotřídní školy obecně provází spousta mýtů 
o tom, že se učitelé nemohou dětem tolik věno-
vat, mají-li na starost více ročníků nebo že se 
žáci nemohou soustředit v takové míře, jakoby 
se soustředili ve třídě, kde se vyučují děti jen 
z jednoho ročníku. Rádi bychom nyní tyto 
zkreslené informace uvedli na pravou míru. 

 

Na základě zhodnocení výsledků ankety, kte-
rá proběhla koncem tohoto školního roku, jsme 
se dozvěděli o důvodech, proč rodiče nemají 
větší zájem o zápis svých dětí do naší základní 
školy navzdory tomu, že tyto děti chodily do 
naší mateřské školy. Postoj rodičů nám není 
lhostejný, naopak. Velmi nám záleží na tom, 
abychom jim lépe vycházeli vstříc, a proto jsme 
se ke všem níže popsaným problémům snažili 
postavit čelem.  

Hlavní problém spočívá v komunikaci, kterou 
se po vzájemné dohodě budeme snažit zlepšit 
využitím e-mailových adres i osobním kontak-
tem. 

 

Jedním z dalších důvodů, proč rodiče nemají 
zájem dávat děti do naší školy, je nevyhovující 
doba školní družiny. Provozní doba školní dru-
žiny bude s platností od nového školního roku 
upravena podle potřeb a zájmu rodičů, minimál-
ně však do 16:00 hod..  

 

Nedostatečný počet kroužků s platností od 

nového školního roku řešíme rozšířením na-
bídky školních kroužků. Děti budou moci  
navštěvovat turistický kroužek a budou využí-
vat nově vybudované hřiště před základní ško-
lou s herními a sportovními prvky. Jsme 
ochotni uvažovat i o dalším rozšíření zájmové 
činnosti dětí. Vítáme proto náměty rodičů a 
zejména jejich spolupráci, pokud by měli zá-
jem nějaký kroužek pro děti vést. Dobrým 
příkladem je např. spolupráce s panem Ing. 
Veselým, který úspěšně vede již druhým ro-
kem rybářský kroužek. 

 

Pokud si rodiče přejí, aby dítě pokračovalo 
v 6. ročníku ZŠ se stejným kolektivem, je tře-
ba upozornit, že to rodičům nezajistí žádná 
škola (v městských školách např. odchází děti 
v 6. ročníku na gymnázia, rodiče se přestěhují, 
zvýší se počet tříd a děti se tím rozdělí apod.) 

 

Rodičům mohou vadit spojené ročníky, bojí 
se, že kvalita výuky tím utrpí. K tomu uvádí-
me, že studijní výsledky žáků jsou srovnatelné 
s městskou školu. Každým rokem někteří žáci 
odcházejí studovat na víceletá gymnázia a 
ostatní žáci úspěšně pokračují v šestých roční-
cích. 

 

Jelikož bychom rádi vyvrátili obavu, že kva-
lita výuky na naší malotřídní škole není dosta-
tečná, předkládáme Vám výsledky SCIO testů 
našich žáků ve školním roce 2013 - 2014, 
abyste si mohli udělat představu, jak na tom 
naši žáci jsou. Testováni byli žáci třetích a 
pátých ročníků. Výsledky naší školy jsou nad-
průměrné, jak dokazuje hodnocení prováděné 
CEGP vzdělávání pro budoucnost. Rádi by-
chom se s Vámi rozdělili o úspěch našeho žáka 
Vojtěcha Kučíka, který získal ocenění za nej-
lepší výsledek v Středočeském kraji 
v testování českého jazyka pro páté třídy mezi 
žáky základních škol. 

 

Děti v malotřídní škole si také velmi rychle 
osvojují větší samostatnost, ohleduplnost a 
zodpovědnost. Je jisté, že jak malotřídní ZŠ, 
tak i městské ZŠ mají své pro a proti. Je třeba 
zvážit všechny argumenty a v neposlední řadě 
dbát i na názor svých dětí. Rádi bychom proto 
poděkovali rodičům, kteří se rozhodli pro naši 
školu. Věříme, že Vaše rozhodnutí bude správ-
né, a těšíme se na další spolupráci. 

 

Přejeme všem klidné a pohodové léto. 
 

  Kolektiv zaměstnankyň   
ZŠ a MŠ Mokrovraty 



 

Letos jsme společně oslavili Mezinárod-
ní den dětí v neděli 25. května 2014 za 
podpory Obce Mokrovraty a MAS Brdy 
Vltava.  

Již v dopoledních hodinách se sešel rea-
lizační tým a začal připravovat stanoviště 
šesti disciplín, ve kterých děti soutěžily. 
Každý věděl, co má dělat, protože akce 
byla připravována od poloviny března.  

Soutěžilo se v rybaření, svojí rychlost 
děti ukázaly ve skákání v pytli a na opičí 
dráze, zručnost předvedly při stavění ko-
mínu z kostek, jak mají dobrou „mušku“ 
si změřily při střelbě na terč a zjistily, 
jestli ještě umí hrát „člobrdo“.  

Ve 13.30 hod. paní starostka přivítala děti i dospělé a celou akci zahájila. Děti, které chtěly sou-
těžit, se zapisovaly u tříčlenné poroty uprostřed hřiště. Každý soutěžící dostal kartičku, na kterou 
se mu zapisovaly výsledky z jednotlivých disciplín. Po absolvování všech disciplín soutěžící ode-
vzdali kartičku zpět porotě a obdrželi odměnu za účast v soutěžích. Podle věkových kategorií 
z těchto kartiček pak porota vyhodnotila vítěze.  

Jako každý rok byla i tentokrát připravena soutěž pro dospělé. Ti nám ukázali, jak rychle skládají 
obrázky a staví komín z kostek. 

Během odpoledne vystoupily děti z tanečního kroužku MŠ a ZŠ Mokrovraty.  
Děti i dospělí byli nadšeni s umístěním horolezecké stěny a celé odpoledne této atrakce využíva-

li. Také proběhla téměř hodinová ukázka a základní výcvik horolezectví.  
Stejně tak si děti užily skákacích hradů a skoro každé dítě si nechalo na obličej namalovat orna-

ment či tvář zvířátka.  
Letos se zapsalo k soutěžení 104 dětí od těch nejmenších až po ty čtrnáctileté. A opět, kdo si 

počkal, ten se dočkal. Tak si ti nejlepší odnesli krásné a zajímavé ceny a medaile. Oslavy svátku 
dětí se letos opět zúčastnilo i mnoho dospělých, ať už to byli rodiče dětí nebo občané, kteří se při-
šli jen tak podívat, povzbudit soutěžící, popovídat si a prožít bezstarostné odpoledne. Den dětí se 
stal v naší obci tradiční akcí.  

Letos jsme se sešli už popáté a budeme v této tradici pokračovat. Děkuji všem dobrovolníkům, 
kteří pomáhali, Městskému úřadu Nový Knín za zapůjčení hudební aparatury a dále děkuji sdruže-
ní MAS Brdy a Obci Mokrovraty a všem dalším, kteří finančně přispěli. 

Petra Soukup Ecklová 

Den dětí v Mokrovratech 
 

Tak přece se nám s kamarádem Jirkou podařilo uskutečnit přátelské rybářské závody pro děti 
z rybářských kroužků - MOKROVRATSKÉ MŘENKY a NOVOKNÍNSKÝ LEDŇÁČEK. Dva 
roky jsme obhospodařovali a pilně plnili rybami obecní rybníček Dolejšák.  

Dne 8.6.2014 v 7°°hod propuklo na rybníčku velké hemžení mladých rybářů a rybářek. Dětí 
dorazilo 15 a závodu se zúčastnilo 13. Ty jsme rozdělili do dvou kategorií od 6 do 8 let a od 8 do 
15 let. Měřila se každá rybička. Co 1 cm, to 1 bod. Celkem se nachytalo 118 kusů ryb. Což je na 
rybníček o rozměrech 15x30 m úctyhodný výkon. Kaprů se podařilo přelstít 9 kusů (největší měřil 
52 cm - rybář Matěj Moulík) a 19 kusů lína obecného (zde největší měřil 34 cm - rybář Lukáš Pa-
poušek). Dále se chytlo mnoho karasů, okounků, ježdíků, červenopeřic, jeden hrouzek a plotičky. 

 
Oceněny byly všechny děti, zde zmíním jen ty nejlepší. V kategorii do 8 let vyhrál Michal Bran-

da s počtem bodů 217. Tady musím poznamenat jednu krásnou věc. Michal, kromě ceny ze závo-

Přátelské rybářské závody na rybníčku Dolejšáku 



 

dů, dostal od rodičů povolenku a tím se stal mladým rybářem a už se těší na naše putování za ryba-
mi, které podnikáme do místních revírů. Na druhém místě se umístil Filip Moulík s počtem 208 
bodů a třetí místo obsadil Michal Hájek, který dosáhl 187 bodů.  

 

V kategorii od 8 let se s nejlepším výsledkem může pochlubit Lukáš Papoušek, který získal cel-
kem 340 bodů. Druhé místo obsadila Eliška Brandová, která nachytala celkem 247 bodů. Třetí 
místo obsadila Vendulka Veselá, která nachytala nejvíce línů a tím docílila 207 bodů. To bude 
nejspíš tím skořicovým těstem, co jí připravil tatínek. Ještě musím zmínit Honzu Zárubu a Matěje 

Moulíka, ti se v obou kategoriích 
prezentovali jako nejlepší kapraři. 

Děti byly odměněny praktickými 
cenami, na které přispěla Obec 
Mokrovraty a základní školy 
v Mokrovratech a v Novém Kníně. 
Každé dítě si odneslo nějakou 
drobnost a krásný diplom, na kte-
rém je nakreslený kapřík Metlík a 
lín Vendelín. Dva kamarádi, kteří 
ve vodní říši prožívají různá dob-
rodružství. Namalování obrázku 
inspirovalo autorské čtení pana 
spisovatele Jana Opatřila na místní 
ZŠ. 

Už teď se těším na příští rok, 
kdy si tuto nádhernou akci zopaku-

 



 

V sobotu 21.6.2014 od 10:00 hodin se na místním fotbalovém hřišti v Mokrovratech uskutečnil 
turnaj starších přípravek O putovní pohár Zdeňka Piskáčka.  

 
Turnaj proběhl za velké účasti fanoušků a rodičů. Hostující týmy, se kterými se naši malí fotba-

l is t é  u tka l i ,  p ř i j e ly 
z Drahlína, Prostřední Lho-
ty a Dalekých Dušníků. 
Celý turnaj probíhal podle 
pravidel kopané, systémem 
každý s každým. V prvním 
zápase naši domácí hráči 
hráli proti mužstvu z Dale-
kých Dušník s výsledkem 
4:1 pro naše hráče, 
v druhém jsme se utkali 
s mužstvem Prostřední Lho-
ty a zvítězili 9:1. Tudíž 
jsme se po těchto dvou zá-
pasech dostali do finále, 

Od 1.6.2014 jezdí v Pouštích autobus. Věř-
me, že se bude stále využívat.  

Autobusová zastávka v Pouštích 

OSADY  NA  KOCÁBĚ 
Víte, když vyjedete kousek za Prahu, bu-

dete si připadat jako na Divokém západě. 
Kovboje tu sice nepotkáte, zato jména jako 
Askalona, Dashwood, nebo Zlatá řeka ano. 
Když se vydáte údolím Kocáby, uděláte si 
takový menší výlet do historie českého 
trampingu. Říčka Kocába protéká Středo-
českým krajem, pramení u Příbrami a vlévá 
se do Vltavy u Štěchovic. Většinou Kocábu 
přezdívají Hadí řeka, neboť se údolím klika-
tí jako had. Doby její největší slávy byly 
hned po válce, kdy se stala oblíbeným cílem 
výletníků. Časy se dnes změnily, ale místní 
stále udržují tradice, mají své šerify. Na osa-
dě Zlatá řeka, se každý rok konaly tradič-
ní kuličkový turnaj, nohejbal nebo střelecké 
závody. Večer před turnajem u ohně hráli na 
kytaru a zpívali kamarádi všech táborových 
ohňů. Hrálo se a zpívalo někdy až do ranní-
ho kuropění. 

Božena Kolářová 

 V sobotu 26. 7. 2014 se v Mokrovratech  
u fotbalového hřiště uskuteční  

„Turnaj v člověče nezlob se“  
Hrát se bude na asfaltové ploše za hospodou.  

Start je ve 13:00hodin. 
Vstupné: 80,-Kč za tým (4 členná skupina) 

Přihlášky v Pohostinství „Na Hřišti“  
i s částkou startovného a to do 23.7.2014 

 

Během celého turnaje bude občerstvení… 
Těšíme se na Vás… 

1. ročník O putovní pohár 
Zdeňka Piskáčka 



 

kde jsme se utkali o první místo s týmem Drahlína. Přes velkou bojovnost našich hráčů se nám 
nepodařilo silného soupeř udolat a Drahlín vyhrál nad Mokrovraty 6:2.  

Celkové výsledky celého turnaje jsou následující: na čestném 4. místě se umístil tým 
z Prostřední Lhoty, 3. místo obsadily Daleké Dušníky, na krásném 2. místě se umístili naši domácí 
Mokrovratští a na 1. místě se umístili hráči z Drahlína.  

 

Po tomto úspěšném a adrenalinovém dni bych chtěla poděkovat především našim trenérům Pav-
lovi Pejlovi, Petru Hrubému, Jiřímu Hájkovi a předsedovi Bohumilu Petržílkovi za pevné nervy a 
trpělivost při trénincích a zápasech, dále pak paní JUDr. Kučíkové za vyhlašování a udílení diplo-
mů a vyhlášení nejlepšího hráče a brankáře, jímž se stali Pavel Štefany a Jaroslav Ježek (oba 
z týmu Drahlína).  

 

Doufám, že na 
p ř í š t í m  tu rn a j i 
O putovní pohár 
Zdeňka Piskáčka se 
nám podaří dosáh-
nout toho, že náš 
pohár zůstane na 
domácím hřišti. Na 
závěr bych všem 
chtěla popřát krásné 
prázdniny a ať se ve 
zdraví sejdeme i 
v další sezoně v plné 
a ještě větší sestavě 
na hřišti. Sportu 
zdar, fotbalu zvlášť!           
Poláčková Michaela 

 

POZVÁNKA 
Obec Mokrovraty zve na slavnostní otevření 

„Dětského a sportovního hř iště  Mokrovraty“, 
které se uskuteční v úterý 8. 7. 2014 v 16.00 hod.  

v parku u ZŠ Mokrovraty. 

Hřiště bylo vybudováno  
za finanční podpory Nadace ČEZ – Oranžové hřiště 

Vážení občané,  
děkujeme Vám za to, že se svými příspěvky podílíte na konečné podobě Mokrovratského 

zpravodaje. Žádáme Vás, abyste Vaše příspěvky posílali na OÚ Mokrovraty 
(mokrovraty@volny.cz), a nikoli na MěÚ Nový Knín, a to pokud možno nejpozději do 23. 
dne příslušného kalendářního měsíce.  

Na přípravě tohoto čísla se podíleli Stanislava Ecklová, Petra Soukup Ecklová,  
PhDr.Lenka Havlíčková a kolektiv zaměstnanců ZŠ a MŠ Mokrovraty, David Veselý,  

Boženka Kolářová, Michaela Poláčková  a JUDr. Veronika Kučíková. 



 

červen 2014 číslo 6 

Chotilský 
    zpravodaj   
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● Oznámení o konání skautského letního tábo-
ra v k.ú. Sejcká Lhota 

● Sdělení SFŽP o neakceptování žádosti 
o dotaci na nákup svozového auta na BRKO 
v obci Chotilsko 

● Návrh geometrického plánu č. 132-50/2008, 
týkající se pozemků v k.ú. Chotilsko 

● Rozpočtové opatření č. 4 k rozpočtu obce na 
rok 2014 

● Závěrečný účet Obce Chotilsko za rok 2013, 
jehož součástí byla zpráva o výsledku pře-
zkoumání hospodaření Obce Chotilsko za 
rok 2013 

● Návrh na úhradu části výdajů na pořízení 
změny č. 1 ÚP Chotilsko. Výše jednotlivých 
úhrad byly žadatelům o změnu č. 1 ÚP 
rozúčtovány dle velikosti plochy pozemku, 
jejichž se změna č. 1 ÚP týkala 

● Návrh na prodloužení servisní smlouvy na 
multifunkci RICOH MP C2030AD 

● Nabídku na opravu stříšky nad zvonem na 
dětském hřišti v Křeničné 

● Žádost o povolení 6. ročníku Závodu auto-
mobilů do vrchu. Akce proběhne ve dnech 
4.10. – 5.10.2014 na Staré Živohošti 

● Žádost o stanovisko obce k podni-
katelskému záměru „Rozvoj turistického 
ruchu vodní nádrž Slapy“ 

● Předkládací zprávu o průběhu pořizování 
změny č. 2 Územního plánu Obce Chotilsko  

● Nabídku na obnovení naučné stezky Vy-
myšlenská pěšina 

● Žádost zástupců obce Křeničná o příspěvek 
na uspořádání akce pro děti v obci dne 
05.07.2014 

● Návrh na vypovězení smlouvy na pronájem 
prostor bývalého obchodu v Záborné Lhotě 
z důvodu opravy hasičské zbrojnice 

● Požadavek na zakoupení křovinořezu do 
autokempu Stará Živohošť 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání  
dne 9. 6. 2014 jednalo zejména ve věcech: 

 

● Usnesení MŽP, odboru státní správy I ze dne 
03.06.2014, o zastavení řízení ve věci stanove-
ní průzkumného území Mokrsko 

● Usnesení MŽP, odboru státní správy I ze dne 
03.06.2014, o přerušení řízení ve věci stanove-
ní průzkumného území Mokrsko a to nejpozdě-
ji do 25.07.2014 

● Rozhodnutí ministra životního prostředí o zru-
šení usnesení MŽP, odboru státní správy I ze 
dne 19.12.2013, o přerušení řízení ve věci sta-
novení průzkumného území Mokrsko a zasta-
vení řízení o vydání tohoto usnesení 

● Oznámení MÚ Dobříš, odboru životního pro-
středí o zahájení řízení v pochybnostech zda je 
pozemek parc. č. 406/2, k.ú. Křeničná určený 
k plnění funkcí lesa 

● Oznámení o komplexních pozemkových úpra-
vách v k.ú. Radíč 

● Rozhodnutí o udělení výjimky z ochranných 
podmínek zvláště chráněných živočichů v rám-
ci kroužkování a stabilizace hnízd 

● Sdělení KÚ pro Středočeský kraj o editaci úda-
jů v ROB 

● Rozhodnutí KÚ pro Středočeský kraj o schvá-
lení manipulačního řádu pro vodní dílo Slapy 

● Pozvánka na shromáždění starostů Svazku obcí 
Dobříšska a Novoknínska 

● Pozvánka na X. setkání starostů a místostarostů 
Středočeského kraje 

● Právní rozbor advokátní kanceláře JUDr. Zorky 
Černohorské a koncept odpovědi ve věci „Ne-
oprávněný převod (přechod) historického cír-
kevního majetku 

● Sdělení hejtmana Středočeského kraje o schvá-
lení dotace z Fondu podpory dobrovolných 
hasičů a složek IZS na opravu hasičské zbrojni-
ce v Záborné Lhotě 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce  



 

● Požadavek na pořízení bójek do vody 
v autokempu Stará Živohošť 

● Požadavek na podání žádosti o dotaci na 
opravu kabin v Prostřední Lhotě 

● Požadavky nájemníků bytového domu 
Prostřední Lhota 22. Jedná se především 
o: opravu (přilepení) lina na schodech a 
ve společných prostorech, seřízení oken 
v bytech, seřízení dveří v bytech, vyčiš-
tění svodů na domě, pokácení borovice 
před bytovkou, zřízení funkce domovní-
ka  

             -OÚ- 

V sobotu 21.06.2014 se starší přípravka 
zúčastnila prvního turnaje ve své krátké 
historii a to na hřišti v Mokrovratech. 
I přesto, že náš tým byl složen z bezkon-
kurenčně nejmladších dětí, ze všech 
účastníků měl nejmenší počet hráčů a 
jednalo se o jeho první turnaj, skončil na 
krásném 4. místě. Fotky z turnaje nalezne-
te ve fotogalerii na webu www.chotilsko.
cz.   

Upozorňujeme rodiče, že mohou své 
děti i nadále přihlásit do přípravky nebo 
do žáků. Spojené tréninky obou věkových 
skupin probíhají vždy v úterý od 17.00 
hod. a v neděli od 09.00 hod. na fotbalo-
vém hřišti v Prostřední Lhotě nebo na tel. 
607 744 566 (p. Charousek), 774 201 913 
(p. Stingl). Neváhejte a přiveďte svoje 
děti: pohyb a čas strávený v kolektivu je 
pro Vaše děti určitě prospěšnější než leno-
šení a samota. 

Turnaj starší přípravky 
v Mokrovratech 

Máme za sebou první rok činnosti Lesního rodinného klubu a ráda bych Vás stručně informova-
la o tom, co se u nás událo.  

Děti, které k nám loni v září nastoupily, byly většinou nepřijaty do státních školek. Později se 
našimi Trolíky stávali i ti, kteří si nás vybrali sami jako alternativní zařízení s Montessori prvky 
snažící se o individuální přístup k dětem. Rádi bychom v tomto trendu pokračovali a stali se zaří-
zením, které nebude pouze nouzovým řešením, ale právě naopak. Věřím, že se to promítne i do 
přístupu rodičů k nám. Je těžké s dětmi pracovat na rozvíjení a podpoře jejich sensitivních fází a za 
rok se loučit. 

U Trolíků během roku proběhla spousta akcí - výlety, besídky, pochody. Některé aktivity byly 
zaměřeny pro celé rodiny, jiné se konaly v rámci dopoledního programu v klubíku. Děti u nás pra-
covaly v kroužcích Angličtina hrou a Šikovné ručičky - muzicírování. Poznávali jsme společně 
přírodu, čtvero ročních období, bylinky, vyráběli jsme med, sbírali houby, pekli koláče a cukroví... 

První rok u Trolíků 



 

V sobotu 21.června 2014 proběhl 
v Chotilsku dětský den. Tradičně byly 
připraveny osvědčené disciplíny jako 
skákání v pytlích, chůze na chůdách, 
hod holínkou, chytání rybiček a dalších. 
Nechyběla ani sladká odměna, opékání 
buřtů a meloun. Zúčastnilo se 46 dětí. 
Chtěla bych moc poděkovat všem, kteří 
pomáhali s přípravou a organizací. Bez 
Vás by to nešlo, díky!  

     -Monika Kurešová-     

V sobotu 21. června se na hřišti v Prostřední Lhotě utkalo po čtyřech družstvech mužů a žen 
z 23. okrsku dobrovolných hasičů v soutěži O putovní pohár v požárním sportu. Zápolení na sto-
metrové trati s překážkami a v požárním útoku nabídlo přihlížejícím řadu zajímavých momentů a 
vedle nesporného sportovního zážitku také osvědčilo připravenost sborů dobrovolných hasičů 
účinně zasahovat tam, kde je jich potřeba. Díky jim za to.  

 
 
 

Děti se zdokonalily v činnostech praktického života a více se osamostatnily. Též jsme se zaměřili 
na rozvoj řeči, kterému bychom v příštím roce chtěli věnovat více pozornosti. 

Provoz zajišťujeme i během prázdnin, zavřeno bude pouze 3 týdny v srpnu z důvodu nachystání 
všeho tak, aby noví i odrostlí skřítci 
se u nás cítili dobře. Také nabízíme 
příměstský tábor - všechny informace 
přímo u nás v klubíku nebo na našem 
webu. 

Chtěla bych poděkovat našemu 
panu starostovi J. Šťástkovi, starosto-
vi obce Čím panu M. Hanišovi a 
všem, kteří nás podpořili a podíleli se 
na provozu našeho spolku. Myslím, 
že rodiče pokračujících i nových dětí 
jsou obeznámeni s plány výuky a 
naším přístupem k dětem a od září se 
velice těším na další spolupráci. 

     -Soňa  Sladkovská- 

 

Okrsková soutěž SDH v požárním sportu. 

Dětský den v Chotilsku 



 

Bohužel nás v životě neprovázejí jen šťastné chvíle. Ve čtvrtek 5.6.2014 se konal pohřeb bratra 
Josefa Řeháka, který byl bezmála dvě desítky let starostou hasičů v Libčicích. Stále budeme vzpo-
mínat na jeho obětavou činnost pro hasičský sbor. Naposledy rozloučit se s ním přišlo na dvacet 
uniformovaných hasičů jak z rodné obce, tak i z širokého okolí. 

Libčičtí hasiči v červnu 
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Jak jsem již zmínila v minulém čísle, 
6.6.2014 odjelo naše družstvo mladších žáků na 
Mistrovství republiky v požárním sportu mláde-
že do Přerova. Na tuto soutěž postupuje pouze 5 
nejlepších družstev mladších žáků a 5 nejlepších 
družstev starších žáků České hasičské jednoty a 
to samé množství z Moravské hasičské jednoty.  

O cestě tam i zpět bych mohla napsat román. 
Děti byly zlaté, ale to vedro a 320 km k tomu 
v autobuse bez klimatizace asi hovoří za vše. 
První noc jsme strávili v hasičské zbrojnici dob-
rovolných hasičů města Přerova. Pro děti to byl 
skvělý zážitek, pro nás dospělé trošku utrpení. 
45 lidí v jedné místnosti, pouhá 2 WC a sprcha 
se studenou vodou. Ráno v 4.30 budíček, vše 
sbalit, udělat všem snídani, nandat vše do auto-
busu a v 6.45 předat hasičárnu. Přejeli jsme ne-
celých 500 m a vše jsme opět stěhovali ven 
z autobusu do školy, kde jsme bohužel nemohli 
strávit už první noc. Jediné na co jsme si oprav-
du nemohli stěžovat, byla školní jídelna, kde 
jsme se od sobotního oběda stravovali. Na dálku 
tímto zdravíme všechny šikovné kuchařky. 

V 7.30 jsme již stáli na stadionu. První den se 
běhaly Přebory jednotlivců na 60m 
s překážkami, Štafeta 4x60m s překážkami a 
Uzlová štafeta. 

Na Přebor jednotlivců nám nastoupili 4 borci: 
Anička, Michal, Jarda a Pepa. Bohužel se nám 
ze začátku moc nedařilo a měli jsme několik 
diskvalifikací a na této disciplíně také ošklivý 
pád Jardy, naštěstí bez následků. Nejvíce nás 
zamrzela diskvalifikace Michala, který byl dis-
kvalifikován za krátkou proudnici, která byla 
ovšem zakoupena v hasičské výzbrojně. Zbytek 
soutěže jsem doběhali s podomácky dělanou 
dřevěnou a také dostatečně dlouho proudnicí, 
která splňovala všechny parametry. Tito naši 
borci se umístili na příčkách 32.-39.místa. 

První den soutěží nás provázela samá smůla. 
Při nástupu 1.štafety, na kterou jsme všichni 
vsázeli, že bude jedna z nejlepších, došlo 
k pádu. Chvilku to vypadalo, že to snad bude 
zlomená klíční kost, ale adrenalin zvítězil a Pe-
pa vstal a štafetu doběhl. Předávka štafety do-
padla dobře. Bohužel i přes to všechno byla 

Mistrovství republiky v požárním sportu mládeže  
Přerov 6.6. – 8.6.2014 
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naše štafeta diskvalifikována. 
V tom neuvěřitelném vedru, 
které po celé dva dny na stadio-
nu panovalo, si Pepča vyhrnul 
rukávy, když čekal na start, bo-
hužel při pádu si samozřejmě 
odřel ruku a za ty vyhrnuté ruká-
vy jsme dostali diskvalifikaci. 
Druhá štafeta složená z mladších 
dětí ale překvapila a doběhla 
s výborným časem a hlavně 
s velkým nadšením, které do 
celé štafety děti vložily. Třetí 
soutěž, a to Uzlová štafeta, ne-
byla zas až tak neúspěšná. První 
co nás na této štafetě zarazilo, 
bylo málo kolíků na stole, běžně 
soutěžíme se 6-ti a zde byly pouze 3. To se uká-
zalo jako největší problém a tak nám po ne-
úspěšném nástupu byla štafeta přerušena. Poté 
se 2x nerozeběhly stopky a 4. pokus konečně 
děti dokončily. Upozorňuji, že se při této štafetě 
nesmí mluvit, pošťuchovat se, nijak se domlou-
vat ani posunky a nesmí hovořit ani vedoucí 
družstva. Děti to vydržely celých 5 minut, což 
považuji za náš životní výkon. Na tréninku to 
totiž někdy nevydrží ani 10 vteřin! Skončili 
jsme na 5.místě z 10ti přítomných družstev, což 
je i přes ty všechny komplikace výborný výkon. 

Druhý den se vyhlašovaly výsledky ze štafet 
a Přeboru jednotlivců. Poté už se nastupovalo na 
královskou disciplínu. Útok naše děti zvládly 
výborně, i když celkově jsme skončili na 9.
místě. Konkurence na této soutěži je veliká a 
kategorie je 6-12 let, přičemž průměrný věk 
našich dětí je 8 let. 

 
Celkově jsme se umístili na 10.místě. Přesto 

to bylo pro nás vítězství. Jak řekl prezident Mo-
ravské hasičské jednoty: „Vy všichni jste vítě-
zové. Všichni jste museli zvítězit, abyste mohli 
přijet do Přerova.“ A těchto slov se držím i já. 
Letos jsme nabrali zkušenosti, okoukli jsme 
velký stadion, na kterém děti do té doby nikdy 
nesoutěžily. Příště už se vyvarujeme chyb, vě-
řím tomu, že žádné z dětí si už nikdy nevyhrne 
rukávy, nepronese proudnici v obou rukách a 
nebo si dají pozor, aby nezapojily hadice do 
kulata. Příští rok se Mistrovství koná 
v Čechách, tak doufejme, že postoupíme a že i 
na výsledkové listině budeme stát o kousek výš. 

Foto před odjezdem i s trofejí: vedoucí druž-
stva manželé Kolkovi, stojící zleva Hanička, 

Jarda, Michal, sedící: Anička, Martin, Verča, 
sedící s trofejí Kačka a ležící Pepča 

Michal na bariéře 

Jarda soustředěný na klidně 

 



 

Verča a Pepa při předávce, bohužel  
diskvalifikovaná štafeta…..ty rukávy  

Nejmladší běžkyně Kačka 

Nedělní nástup před královskou disciplínou. 
Jak nám to sluší v nových montérkách?  

Děti si na ně sami vydělaly. 
 
 

21.6.2014 soutěž v Krámech 
Krásné letní datum, ale bohužel nabité ha-

sičskými soutěžemi. Libčičtí hasiči si tedy 
vybrali soutěž v Krámech. I přes nedostatek 
členů jak v ženách, mužích i dětech, dali do-
hromady všechny týmy a vyrazili. Specifická 
soutěž s vorem na místní vodní nádrži a kla-
sickém pití piva (u dětí limonády) z lahve je 
oblíbenou soutěží. Pohodová atmosféra a pěk-
né počasí provázely celou soutěž. 

Děti předvedly, že na voru to umí stejně 
dobře jako ostatní, pití limonády bylo taky 
dobré a konečný běh s útokem, tentokrát 
s 20m hadicemi byl dokončen s výborným 
časem. Čas dětí s hadicemi totožnými 
s dospělými v některých případech konkuro-
val družstvům dospělých. Proto si zaslouženě 
odvezly odměny a 1. místo. 

Ženy si vedly také velice dobře. Konečně se 
prolomila hranice bramborových umístění a 
naše děvčata se umístila na krásném 2. místě. 
Chlapům se vedlo hůře. Pravděpodobně by 
bylo potřeba vyzkoušet jízdu na voru i na na-
šem rybníce a potrénovat pití piva z láhve ☺. 
Chlapi si přivezli z Krámů 6. místo. 
 

Jana Kolková 
 – vedoucí mládeže ČHJ Libčice 
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Letošní nebývale časné jaro zahalilo někdejší 
královské zlatohorní město a okolí do bílé krásy 
kvetoucích stromů. Samotné náměstí s hotelem i 
radnicí na jedné straně a komplexem škol de-
centní světlé barvě střeženém dominantním kos-
telem sv. Mikuláše, parkovištěm osobních aut 
i „přístavem“ pro autobusy se nedaly rušit odpo-
ledním poklidem. Přibyl komplex budov za rad-
nicí. Letmý pohled z náměstí na kopci a detaily 
firemních nápisů mi důvěrně připomněly léta 
1962-1964, kdy jsem tady působil. 

Stručně o knize 
Kadlecovy Letopisy vyšly před rokem vlast-

ním autorovým nákladem v počtu snad přiměře-
ném počtu obyvatel po několikaletém pátrání 
autora v archivech a po nesčetných úpravách 
v úctyhodném rozsahu více jak tří set stran zvět-
šeného  sešitového  formátu.  Také  mne za-
ujal „kabát knihy“ s několika otisky úředních 
razítek, které pečetí dobu jazykem německým, 
latinským a českým. K tomu dvě fotografie – 
část kostelní věže s hodinami a na druhé straně 
zřejmě nejen pro mne anonymní dobová foto-
grafie s převahou žen a dětí tenkrát v parádním 
oblečení. V pozadí s obrovskou budovou snad 
Křížovnického dvora a jistě s tehdejší chloubou 
města – veřejným osvětlením. 

Kvalitní papír, desítky fotografií 
s identifikačními údaji (Kdy?, Kdo?, Co? Kým 
fotografováno? A Kde uloženo) či obrázky vzta-
hující se ke zlatu (např. Způsob dolování, Typ 
vodní pumpy), k některým z dominant – Miku-
le, Drtinova rozhledna. Překvapí momentky ze 
Starého Knína, ze Sudovic nebo staveb, zvonů, 
náhrobků, letadel či záběrů událostí, které už 
nejsou a staly se historií. Obsahově by se daly 
Letopisy rozčlenit na chronologický přehled 
letopočtů mezi léty 1100 až 1986 a na medai-
lonky postav i pamětihodností. Defilují peda-
gog, kronikář a publicista Josef Valenta (1890-
1945), sokol, obchodník a fotograf Josef Hlávka 
(1899-1986), rod továrníka Masnera, Hanuš 
Münz (1910-2010) – sportovec, za 2.světové 
války vězeň a po dalších peripetiích novoknín-
ský zubař, jenž zemřel bez dvou měsíců jako 
stoletý. Nemalou pozornost věnoval autor osu-
dům knínských židovských občanů. Kapitola 
s názvem Pět z mnohých přibližuje sedláky – 
kulaky 50.let včetně dokumentace části jejich 
zabaveného a v Dobříši vystaveného majetku. 

A stavební dominanty? Kostely, Křížovnický 
dvůr, Sudovice – statek/zámek. Dobrých dvacet  

stran věnoval autor mlýnům nejen na Novoknín-
sku. 

Nejen pro historika se autor soustředil 
v Letopisech … řadu encyklopedických údajů 
doplněných líbivými ilustracemi – třeba budo-
vou mincmistra, rytinou zlatohorního města z r. 
1752. Také fotografie korespondující s dobou, 
jako třeba dům poštmistra č.p. 30 v Sudovické 
ulici, masopustní veselice ve Starém Kníně L. P. 
1932. Několik záběrů je věnováno armádě – 
rekvizice v r. 1917, manévry, pobyt okupační 
armády či Tábor Rudé armády. 

Některé události přiblížené citací 
1186 – „Kunrát Ota vida, že další trvání sporu 

oslabilo by Čechy i Moravany a posílilo 
císaře, hledal možnost smíru … Bedřich 
sídlil v Kníně. I přijel za ním Kunrát Ota a 
usmířili se tu navždy. Mírem tímto připadla 
Morava opět k Čechám …“ 

1337 – za krále Jana byly raženy první zlaté 
mince ze zlata vytěženého v Kníně 

1461 – v Kníně byl založen horní úřad 
1782 – v budově č. p. 9 „ Na Salaši“ byla umís-

těna včelařská škola 
1821 – byl zrušen hřbitov u kostela sv. Mikulá-

še 
1892 – byl projektován laterální průplav České 

Budějovice – Praha, na Nebeském rybníku 
měl být vybudován přístav 

1897 – vzniklo nádraží v Hraštici a na popud 
továrníka J. Masnera jako Knínské 

1899 – probíhala úprava náměstí, celé bylo 
srovnáno, vydlážděno, podél domů chodní-
ky 

1910 – vyhlášený hostinský „Na Karlově“ – vžil 
se název „U Fonů“ – byla tady sokolovna, 
hrálo se divadlo a promítaly se filmy až do 
postavení sokolovny 

1918 – na balkoně v domě č. p. 52 u Masnerů 
mluvil český politik V. J. Klofáč dne 12. 9.  
A místní deníky psaly o vyhlášení „Knínské 
republiky“ 

1924 – mstní učitel J. Valneta byl pověřen vede-
ním obecní kroniky 

1942 – poslední várku piva uvařil pan Nešuta 
1944 – natáčel se film „Černí myslivci“, v. r. 

1954 pak Psohlavci 
1945 – Nový Knín už není městem, pouze 

městysem, do r. 1960 se navrácení nepodaři-
lo 

1967 – ve Starém Kníně byl přestavěn bývalý 
špitál na obytný dům 

KADLECOVY NOVOKNÍNSKÉ LETOPISY 



 

1982 – vyšlo první číslo Novoknínského zpra-
vodaje 

1986 – proběhly oslavy 800 let Nového Knína 
 

Podoba jen náhodná 
Nový Knín a Jílové u Prahy, kam jsem se 

odstěhoval, mají řadu společných zajímavostí. 
Především událostí spojených s těžbou zlata. 
Zánik v době husitských válek, pokusy o obno-
vu, nadzemní pozůstatky po důlní slávě.. Zatím-
co prof. Dr. Jindřich Barvíř (1863-1952) zlatou 
novoknínskou lokalitu písemně přibližoval, ale 
v jílovém se oženil, žil a dodnes je s úctou při-
pomínán v Regionálním muzeu těžby a zpraco-
vání zlata nebo ve dvou štolách, které jsou zpří-
stupněny veřejnosti. 

A z ostatních náhod? Jílovské vlakové nádra-
ží je rovněž vzdáleno několik kilometrů od měs-
ta. Také řadu let usilovalo o návrat atributu – 
město. Své 650.výročí první písemné zmínky si 
připomnělo v září r. 1982. S jílovskými jsem 
organizoval třídenní oslavy, což mne po vol-
bách přivedlo na radnici. 

Dokončení úvodu a dovětek 
V roce 1962 – tenkrát v teplém začátku listo-

padu r. 1962 – jsem vstoupil jako „poddůstojník 
v záloze“ poprvé do novoknínské školy, abych 
vystřídal kolegu M. Čepelku, který byl vyzván 
múzami umění ke vstupu na jeviště. Nezdědil 

jsem jeho domácí zázemí v hotelu Mikolášek u 
Fafejtů, ale cimérku ve Fóninci. Čas změnil tuto 
budovu ve školní stravovnu a část hořejšku na 
ubytovnu pro kantory. (Převážně –ky.) Až pět 
se nás dělilo o jeden WC v rohu chodby bez 
umyvadla, natož koupelny. Ve škole jsem po 
Miloňovi převzal „pakl“ – čili jsem pokračova-
tel. Občas jsem zaslechl lichotivou vzpomínku, 
ale v životní a v umělecké velikosti jsem mu 
potykal až na srazu někdejších žáků po neuvěři-
telných padesáti letech. Než jsem se za nimi 
vydal do sousední Malé Hraštice, bývalý žák Fr. 
Urner mi předal s věnováním novoknínského 
starosty Letopisy. Poprvé jsem se všiml veršů 
M. Čepelky. Tak básnicky vzpomínat neumím! 

Za druhou publikaci jsem rád poděkoval 
svým bývalým žákům na hezkém posezení 
v příjemném restaurantu paní Stáni a rád ochut-
nal dobroty z její výborné kuchyně i cukrárny. 

A ten dovětek? Jako češtinář a autor jazyko-
vých příruček jsem se dodatečně a nejen občas 
červenal nad pravopisnými chybami 
v Letopisech … Snad v 2.díle dojde k nápravě, 
kterou jsem P. Kadlecovi nabídl, aby jeho dílo 
vyniklo i po této stránce. 

Mgr.et Mgr. Jaromír Košťák,  
předseda Sdružení kronikářů  

Čech, Moravy a Slezka 
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Přejeme všem žákům,  
studentům a jejich pedagogům 
příjemné prázdniny a načerpání 

sil do nového školního roku. 
Ostatním občanům přejeme  

příjemné dovolené  
plné pohody a odpočinku. 

             Městský úřad 

Školní prázdniny  
a dovolené 

– vzhledem k celkově velkému roz-
sahu tohoto čísla Novoknínského 
zpravodaje budou informace uveřej-
něny v dalším čísle. 

               /mp/ 

Okénko ze školství 
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D OV O L E N Á  N A  J I Ž N Í  M O R AV Ě  
 

Nabízíme ubytování v patře rodinného domu  
v těsné blízkosti královského města Znojma. 

Jedná se dispozičně o 3+1 na cca 100 m2, k dispozici až 14 lůžek. 
Parkování před domem, posezení na dvorku+klouzačka  

a houpačky pro děti. 

Ideální pro milovníky vína,  
cyklistiky  

a turistiky. 
 
 
 
 
 

Více informací a fotky najdete na: 
https://www.facebook.com/znojmoumarusky 

nebo na telefonu: 723318911 

ING. PETR FÁRA 
774 708 443 

 
ZAVOLEJTE SI  

O NEZÁVAZNOU 
KONZULTACI!  

(stačí SMS) 
 

PRO SOLVENTNÍ  
KLIENTELU 

HLEDÁM  
RODINNÉ DOMY,  

CHALUPY  
A CHATY 

NA PRODEJ  
NA NOVOKNÍNSKU 



 

 

Letošní sezóna 2013/2014 se našim mladým hráčům opravdu vydařila. 
Celkový zisk 45 medailí z krajských, ale převážně celostátních turnajů, nás 
řadí mezi nejlepší mládežnické oddíly. Přivítali jsme mezi námi nové tváře, 
které se také velmi brzy aktivně zapojily do soutěžních klání. Zúčastnili 
jsme se celkem dvanácti krajských a čtrnácti celostátních turnajů, z toho pěti 
v nejvyšší kategorii s mezinárodní účastí. Na medailová umístění v letošní 
sezóně dosáhli: Holeček Jan, Brejcha Dominik, Kadlec Tomáš, Šolc Michal, 
Píša Max, Brejchová Adéla, Hrubá Marcela, Černá Lucie, Smělá Michaela, 
Bláhová Lucie a Tyrmerová Magdalena. Obzvláště vyzdvihuji výkony na-
šich nejmladších. Majda Tyrmerová se jako devítiletá dokázala nominovat do reprezentace 
v kategorii U – 11 a zúčastnit se turnaje regionálních výběrů v Českém Krumlově a na třech celo-
státních turnajích to dokázala dotáhnout až do finále. Patří jí v této věkové kategorii celková druhá 
příčka. Velkým objevem se stal Max Píša. V kategorii U – 9 se stal korunovaným králem této kate-
gorie a bylo mu uděleno zvláštní ocenění. Dokázal celkově zvítězit v sérii tří celostátních turnajů 
Kladno Junior Cup. Naše závodní družstvo v kategorii U – 15 se ve Sdruženém krajském přeboru, 
který hrajeme teprve prvním rokem ,po pěti odehraných kolech umístilo na výborném druhém mís-
tě. Zvýšili jsme počty tréninkových hodin a trénujeme již čtyřikrát týdně. Na všech dětech, od nej-
mladších počínaje, je naše společné úsilí velmi znát a celková umístění na turnajích to jednoznačně 
dokazují.  

Pro příští sezónu máme opět přihlášené jedno družstvo v kategorii U – 15, které budou repre-
zentovat následující hráči: Holeček Jan, Kadlec Tomáš, Moravec Alexander, Píša Max, Kudrnová 
Tereza, Brejchová Adéla, Černá Lucie, Hrubá Marcela, Smělá Michaela, Bláhová Lucie a Tyrme-
rová Magdalena. 

Děkuji všem hráčům za výbornou reprezentaci našeho oddílu a jejich rodičům za podporu. Paní 
Adrianě Brejchové, panu Petru Tyrmerovi a panu Martinu Moravcovi za pomoc při trénincích, 
odvozu dětí a organizaci na turnajích , kterých jsem neměla možnost se zúčastnit. Přeji všem hrá-
čům krásné, pohodové a odpočinkové prázdniny. Těším se na další společné zážitky při našem 
srpnovém soustředění. Věřím, že všichni nabereme čerstvé síly, dostatek energie a lepší fyzickou 
kondici do nové závodní sezony. 

M. Hol. 

TJ Sokol Nový Knín – oddíl badmintonu 

 – XII. ročník 19.7. 2014 – vzkazy: 
 

Vzkaz pro aktivní sportovce: 
Ať máte natrénováno, nebo nemáte, přijďte se protáhnout. Těšíme se, že se s Vámi potkáme 

nejen na startu! (Opět kategorie štafet, nově kategorie profíci!) 
 

Vzkaz pro pasivní sportovce: 
Ať máte radši fotbal, nebo atletiku, přijďte se podívat, přijďte fandit. Těšíme se, že se s Vámi 

potkáme nejen v cíli!  
 

Vzkaz pro milovníky dobré muziky: 
Ať máte radši metal, nebo dechovku, přijďte na XII. AFTERPARTY, hrát bude KRANZ (Jiří 

Schelinger revival). Těšíme se, že se s Vámi potkáme nejen v kotli! (Vstup zdarma) 
 

Vzkaz pro pořadatele: 
Ať máte radši pivo, nebo víno, přijďte pořádat, těšíme se, že se s Vámi potkáme u registrace, na 

Strži, na křižovatkách, na cestách, v depu, při vyhlašování a na AFTERPARTY! 
 

Vzkaz pro Žižkovské Tygry: 
Ať máte radši Milana, nebo Oldu, přijďte. Těšíme se, že se s Vámi potkáme nejen u baru! 
 

Jako vždy za celou NKT CREW     Milan a Olda 

NOVOKNÍNSKÝ TRIATLON  
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